
V Mercatorju so
upoštevali pričakovanja
delničarjev, zlasti bank, ki
so se pred časom odločile,
da Mercatorjevih delnic,
zaseženih zaradi
nepravočasno odplačanih
posojil, (še) ne bodo
prodale

SONJA PLOJ RATAJC
Uprava in nadzorni svet Mercatorja
bosta skupščini delničarjev predlagala
v potrditev letošnje izplačilo dividend
v vrednosti 7,20 evra bruto na delnico,
kar je za 60 odstotkov višja dividenda,
kot je bila izplačana v letu 2009, so vče-
raj sporočili iz Mercatorja. "Pri oblikova-
nju dividendne politike za letošnje leto
so bila upoštevana pričakovanja delni-
čarjev, tako malih kot velikih, in druge
poslovne okoliščine. Ob tem družba pri-
čakuje, da bodo višje dividende poveča-
le zanimivost delnic za vlagatelje, kar bo
prispevalo k stabilnosti lastniške struk-
ture družbe v srednjeročnem obdobju.
Višje izplačilo dividend ne bo imelo vpli-
va na uresničevanje razvojnih načrtov
in finančno trdnost Mercatorja," so med
drugim zatrdili v sporočilu za javnost.
Kot smo poročali, je bilo slišati, da naj
bi uprava Mercatorja za letos predlagala
2,5 evra dividende na delnico (načrtova-
na dividenda je bila 4,75 evra, lani pa so
izplačali 4,5 evra dividende na delnico).
Vseslovensko združenje malih delničar-
jev je pred dnevi v javni pobudi predla-
galo osem evrov dividende, tak je bil
tudi predlog nekaterih bank, ki imajo- po zasegu delnic Infond Holdingu za-
radi nepravočasno odplačanihposojil -
v lasti delnice Mercatorja.

"Z namenom stabilizacije lastniške
strukture v srednjeročnem obdobju je
družba z NLB, Novo KBM in Abanko,
ki so skupaj lastnice pomembnega pa-
keta delnic (18,7 odstotka), oblikovala

dogovor, po katerem omenjeneposlov-
ne banke do 30. septembra 2012 svojih
delnic družbe ne bi prodale, če bi druž-
ba izplačala dividende v višini 7,20 evra
v letu 2010, osem evrov v letu 2011 in
8,80 evra v letu 2012,

"
sporočajo iz Mer-

catorja.
Izplačilo dividende v bruto višini

7,2 evra na delnico v skupni vrednosti
znaša 27,1 milijona evrov oziroma 10,4
milijona evrov več kot v preteklem letu.
Za izplačilo dividend v letošnjem letu

bo Mercator zagotovil dodatna sredstva
z dodatnimi dezinvesticijami poslovne-
ga premoženja in ukrepi za učinkovitej-
še upravljanje obratnih sredstev, tako
da višje izplačilo, kot pravijo v Mercator-
ju, naj ne bi imelo nikakršnega vpliva
na razvojne načrte in finančno trdnost
družbe. "Mercator je v preteklih letih za
izplačilo dividendporabil manj kot tret-
jino ustvarjenih dobičkov, tako da ima
danes iz tega naslova zadržanih skoraj
250 milijonov evrov."

Interes, da se lastniška struktura stabilizira
"Glede na dogajanja v bližnji preteklosti, ko so skupine večjih lastnikov že ne-
kajkrat izvajale postopke prodaje pomembnih paketov delnic družbe Mercator,
eden takšnih postopkov pa še vedno teče, je lastniška struktura družbe s strani
zunanjih deležnikov zaznana kot izrazitonestabilna. V časih gospodarske krize
vsak zaznani elementnestabilnosti s strani pomembnih deležnikov lahko po-
membno negativno vpliva na sposobnost družbe, da uspešno uresničuje začr-
tane poslovne cilje. V interesu družbe in Skupine Mercator je, da se lastniška
struktura v srednjeročnem obdobju stabilizira, kar bo Mercatorju omogočalo
nemoteno izvajanje začrtanih strateških usmeritev in izkoriščanje razvojnih
priložnosti v regiji jugovzhodneEvrope, obenem pa je v nekaj letih pričakova-
ti splošno okrevanje gospodarstva, kar bo imelo pozitiven vpliv na kapitalske
trge, s tem pa predvidoma tudi na cene delnic," ocenjujejo v Mercatorju.

Žiga Debeljak, predsednik uprave Mercatorja, pred dobrim tednom dni, ko so odprli
Mercator Embo, najbrž še ni računal, da bi moral letos sistem izplačati za 60 odstot-
kov višjo dividendo kot lani.
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